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Protokół posiedzenia nr 53/21 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

w dniu 24 listopada 2021r. od godz. 15.30 do 16:30 

Skład komisji - 4 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 4 członków – lista obecności 

stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata  

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć  

Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska 

p. o Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz – 

Wingrowicz  

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kętrzynie – Marzena Utko  

Ad. pkt  1. 

Posiedzenie otworzył Marian Toruński  - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

Rady Miejskiej, który powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad. 

Ad. pkt 2.  

Przewodniczący Komisji Marian Toruński zgłosił poprawkę do porządku obrad o zdjęcie z porządku pkt 

3.4 podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/245/09 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia |25 

marca 2009r. o wysokości opłat za miejsca grzebalne i usługi na terenie cmentarzy Gminy Miejskiej 

Kętrzyn w Kętrzynie i w Małej Nowej Wsi. Komisja w głosowaniu 2 głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący 

się”, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu – przyjęła poprawkę do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Komisji  Marian Toruński  przedstawił poniższy porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad.   

3. Opiniowanie projektów  uchwał w sprawach: 

3.1 szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak 

również tryb ich pobierania. 

3.2 przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Miejskiej Kętrzyn z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

roku  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2022 rok 

3.3 przyjęcia Gminnego Programu Opieki Nad Zabytkami Miasta Kętrzyn na lata 2022-2025. 
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3.4 zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 

sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN-Północ Sp. 

z o.o.  z siedzibą w Olsztynie. 

3.5 określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

3.6 zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033. 

3.7 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2021.  

3.8 powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

4.  Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

5.  Przyjęcie protokołu nr 51/21. 

6 .Przyjęcie protokołu nr 52/21. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. Przewodniczący Komisji 

poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, przy udziale 4 członków  w głosowaniu 4 głosy „za” 

– porządek został przyjęty. 

Ad. pkt 3.   

3.1 Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kętrzynie – Marzena Utko omówiła projekt 

uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze            

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób          

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia  

z opłat, jak również tryb ich pobierania. Poinformowała, że organizowanie i świadczenie usług 

opiekuńczych, w tym specjalistycznych w miejscu zamieszkania jest zadaniem własnym gminy. 

Zadanie to realizuje Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Kętrzynie, który każdego roku w ramach 

ustawy o zamówieniach publicznych wyłania wykonawcę usług, kierując się ceną oraz doświadczeniem 

osób, które będą świadczyły usługi opiekuńcze dla osób potrzebujących. W roku 2021 koszt 1 godziny 

usług opiekuńczych wynosi 26 zł, na rok 2022 koszt ten pozostaje bez zmian, czyli 26 zł za 1 godzinę. 

Biorąc jednak pod uwagę fakt iż, poprzednia Uchwała NR XLII/305/2021 Rady Miejskiej w Kętrzynie z 

dnia 9 września 2021r. określiła koszt jednej godziny usług opiekuńczych za 2021 rok, należy podjąć 

uchwałę określającą koszt 1 godziny na rok 2022.   

Komisja przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodniczący 

komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  4 członków obecnych na 

sali w głosowaniu 4 głosów „za” - pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

3.2 Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć omówiła projekt uchwały w 

przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Miejskiej Kętrzyn z Organizacjami Pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku  o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2022 rok. Poinformowała, że ustawa o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie nakłada na organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego 

obowiązek uchwalenia rocznego programu współpracy z podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego do dnia 30 listopada roku poprzedzającego okres obowiązywania programu. 
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Celem programu współpracy jest określenie jasnych i czytelnych zasad w zakresie wspierania przez 

miasto działań organizacji pozarządowych, polegających na zlecaniu tym organizacjom realizacji 

ustawowych zadań publicznych. Poprzez określenie i realizację tych zasad samorząd umożliwia 

organizacjom aktywny udział w systemie demokracji lokalnej. Podstawowymi korzyściami takiej 

współpracy jest między innymi umacnianie w społecznej świadomości poczucia odpowiedzialności za 

siebie i swoje otoczenie oraz budowanie społeczeństwa obywatelskiego poprzez aktywizację 

społeczności lokalnej. Program współpracy na rok 2022 został opracowany w oparciu o program na 

rok 2021 z uwzględnieniem doświadczeń wynikających z jego realizacji. 

Przewodniczący Komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  4 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 4 głosy „za” - pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

3.3 Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna Jezierska 

omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki Nad Zabytkami Miasta 

Kętrzyn na lata 2022-2025. Poinformowała, że Zgodnie z art. 87 ustawy burmistrz sporządza program 

opieki nad zabytkami na okres 4 lat. Program jest przedstawiany radzie gminy  

po uzyskaniu opinii wojewódzkiego konserwatora zabytków. Program jest ogłaszany  

w wojewódzkim dzienniku urzędowym. Wojewódzki Konserwator Zabytków w Olsztynie  pozytywnie 

zaopiniował Gminny Program Opieki Nad Zabytkami Miasta Kętrzyn na lata 2022-2025. Przyjęcie 

niniejszego programu nie tylko zachęci do działań ochronnych i edukacyjnych, ale także pozwoli 

właściwie zadbać o obiekty wymagające opieki. 

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodniczący 

komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  4 członków obecnych na 

sali w głosowaniu 4 głosy „za” - pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

3.4 Sekretarz Miasta Halina Kuriata omówiła projekt uchwała w sprawie zatwierdzenia wniosku o 

wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia 

udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN-Północ Sp. z o.o.  z siedzibą w 

Olsztynie. Poinformowała, że  wnioskowane wsparcie pozwoli zrealizować inwestycję mieszkaniową 

polegającą na  wybudowaniu budynku mieszkalnego wielorodzinnego - 72 lokale mieszkalne na 

wynajem w miejscowości Kętrzyn. Inwestycja mieszkaniowa po jej zrealizowaniu będzie 

eksploatowana na zasadach najmu, zgodnie z przepisami ustawy. Łączny szacunkowy koszt 

przedsięwzięcia inwestycyjno-budowlanego, w celu realizacji którego obejmowane są udziały              

w Spółce wynosi 25 633 500,00zł.  

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodniczący 

komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  4 członków obecnych na 

sali w głosowaniu 4 głosy „za” - pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

3.5 Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. Poinformowała, że proponowane w projekcie uchwały stawki 

podatku od nieruchomości na 2022 r. zostały podwyższone  o 30% z uwzględnieniem nieprzekraczania 

górnych stawek podatku określonych w obwieszczeniu ministra finansów, funduszy i polityki 

regionalnej. Stawki podatku od nieruchomości na terenie Gminy Miejskiej są zdecydowanie niższe od 
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stawek obowiązujących w innych miejscowościach na terenie powiatu kętrzyńskiego, województwa 

warmińsko-mazurskiego oraz w skali kraju. W związku z proponowaną podwyżką zakładany wzrost 

wpływów do budżetu miasta z tytułu wpływów z podatku od nieruchomości wyniesie ok 2,1 mln zł. 

Radny Rafała Rypina – w jakiej formie została wyrażona opinia Rady Biznesu? 

Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka – poinformował, że odbyły się dwa spotkania z Rady Biznesu.  

W ostatnim czasie konsultowane były między innymi wysokości podwyżek podatków lokalnych oraz 

sprawy związane ze strategicznymi inwestycjami miasta. Rada uznała, że każda podwyżka szkodliwa 

jest dla biznesu, analizując sytuację finansową miasta jak również propozycję podwyżki rozumie 

konieczność podwyżki podatku od nieruchomości.  

Komisja przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodniczący 

komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  4 członków obecnych na 

sali w głosowaniu  2 głosy „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”  - pozytywnie 

zaopiniowano projekt uchwały. 

3.6 Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 z dnia 30 

grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na 

lata 2021-2033. 

Radny Rafał Rypina – zadał pytanie: czy kwota w wysokości 4.173.763,00zł z tytułu uzupełnienia 

subwencji ogólnej, którą przeznaczył Miastu Kętrzyn Minister Finansów będzie tylko na wydatki 

majątkowe czy inne bieżące ? 

Skarbnik Miasta  Kamila Wybraniec – poinformowała, że środki zostaną przeznaczone na utworzenie 

rezerwy na projekty rozwojowe miasta i będzie można przeznaczyć również na wydatki bieżące. 

 Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodniczący 

komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  4 członków obecnych na 

sali w głosowaniu  2 głosy „za”; 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” – pozytywnie 

zaopiniowano projekt uchwały. 

3.7  Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 

2021.  

Komisja przeanalizowała  przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodniczący 

komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale  4 członków obecnych na 

sali w głosowaniu  2 głosy „za”; 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” – pozytywnie 

zaopiniowano projekt uchwały. 

3.8 Komisja zapoznała się z uchwała w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej              

w Kętrzynie.  

Komisja przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały i nie zgłosiła poprawek. Przewodniczący 

komisji przystąpił do opiniowania projektu uchwały bez składu osobowego Komisji Rewizyjnej. Komisja 

przy  udziale  4 członków obecnych na sali w głosowaniu 4 głosów „za” - pozytywnie zaopiniowano 

projekt uchwały. 

Ad. pkt 4. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 
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Przewodniczący komisji Marian Toruński  – wnioskuje o postawienie koszy na śmieci na parkingu przy 

ul. Fryderyka Chopina.  

Przewodniczący Komisji odczytał następujące  pisma, które wpłynęły do Rady: 

- pismo WOŚP z prośbą w wsparcie, 

Ad. pkt 5.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że do protokołu nr 51/21 nie zgłoszono  poprawek i przystąpił 

do jego przyjęcia przy udziale 4 członków, w głosowaniu 4 głosów „za”  przyjęto protokół.       

Ad. pkt 6.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że do protokołu nr 52/21 nie zgłoszono  poprawek i przystąpił 

do jego przyjęcia przy udziale 4 członków, w głosowaniu 4 głosów „za”  przyjęto protokół.                     

Ad. pkt 7. 

Wobec omówienia porządku obrad,  Przewodniczący  zamknął  posiedzenie. 

 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Joanna Golińska  

 
 

 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kętrzynie 
Przewodniczący Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 
( - ) Marian Toruński 

 


